
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/24-01/5 

URBROJ: 2182-10-01-24-2 

Knin,  21. svibnja 2024.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 21. svibnja 2024. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:30 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Vedrana Požar 

14. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Na sjednici nije bio vijećnik Goran Mrnjavac, koji je opravdao svoj izostanak.  

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 33. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen.  
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I      R E D 

 

 

1. Godišnje izvješće o realizaciji odgojno-obrazovnog rada u 2023. godini s Financijskim 

izvješćem Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

(Izvjestiteljica: Mara Barić, ravnateljica Dječjeg vrtića CVRČAK Knin) 

2. Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Knina za 2023. godinu s 

Financijskim izvješćem 

(Izvjestitelj: Miran Marelja, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Knin) 

3. Izvješće o radu za 2023. godinu s Financijskim izvješćem Javne ustanove Lokalna 

razvojna agencija Matica 

(Izvjestiteljica: Ivona Grcić, ravnateljica Javne ustanove Lokalna razvojna agencija Matica)  

4. Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu Kninskog muzeja Knin 

(Izvjestitelj: Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin)  

5. Izvješće o radu za 2023. godinu s Financijskim izvješćem Narodne knjižnice – Knin 

(Izvjestitelj: Ivica Šimić, ravnatelj Narodne knjižnice- Knin) 

6. Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu Pučkog otvorenog učilišta 

Knin 

(Izvjestiteljica: Sandra Žulj Cigić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Knin) 

7. Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu Vijeća srpske nacionalne 

manjine Grada Knina 

(Izvjestitelj: Gojko Rašković, predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina) 

8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Narodne knjižnice 

Knin u Kninu 

            (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i     

                         društvene djelatnosti) 

9. Prijedlog Odluke o davanju na korištenje stanova u vlasništvu Grada Knina 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

10. Prijedlozi Odluka o dodjeli priznanja Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestitelj: gradonačelnik Marijo Ćaćić, predsjednik Odbora za javna priznanja Grada 

Knina) 

11. Prijedlog Programa potpora gospodarstvu Grada Knina u 2024. godini 

(Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

12. Prijedlog Programa razvoja turističke ponude Grada Knina u 2024. godini 

(Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

13. Izvještaj o obavljenom proračunskom nadzoru u Gradu Kninu 

(Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

14. Vijećnička pitanja 

 

___________________________________________ 

 

 

 

 

 

 



 3 

Točka 1. 

Godišnje izvješće o realizaciji odgojno-obrazovnog rada u 2023. godini  

s Financijskim izvješćem Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

 

Mara Barić, ravnateljica Dječjeg vrtića CVRČAK Knin se u svom izlaganju ukratko 

osvrnula na kontinuirani rad ustanove i područnih odjela po verificiranim programima te broju 

djece koja su boravila u vrtiću.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je Vrtiću, od strane prosvjetne inspekcije, naloženo da 

do početka nove pedagoške godine uskladi broj djece po skupinama s državnim pedagoškim 

standardima te je tražio pojašnjenje kako se to planira ispuniti. Uspoređujući Sinjski i Kninski vrtić 

pitao je može li se poraditi na ekonomičnosti i smanjenju troškova po djetetu. Dalje je rekao da je 

31 dijete ispod crte, a njih 13 nije imalo uredne prijave te je pitao znači li to da su 44 djeteta ostala 

neupisana u vrtić. 

Ravnateljica Mara Barić je rekla da je uvijek veći broj zahtjeva za upis djece od kapaciteta 

vrtića i da je to razlog što određeni broj djece ostane ne upisan. Da je po prijavi roditelja, čije dijete 

nije upisano u vrtić, izvršen nadzor od strane prosvjetne inspekcije i da je naloženo usklađenje 

broja skupina s državnim pedagoškim standardima. Ravnateljica nije željela komentirati usporedbu 

vrtića te je rekla da Kninski vrtić radi prema svojim mogućnostima. Potvrdila je da je 44 djece 

ostalo neupisano u vrtić. 

 Godišnje izvješće o realizaciji odgojno-obrazovnog rada u 2023. godini s Financijskim 

izvješćem Dječjeg vrtića CVRČAK Knin usvojeno je većinom glasova, 13„za“ i 1 „suzdržan“ 

(Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.        

 

 

 

Točka 2. 

Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Knina za 2023. godinu  

s Financijskim izvješćem 

 

Miran Marelja, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Knin je rekao da su vijećnici dobili 

predmetna izvješća i da za sva pitanja stoji na raspolaganju te je naglasio da je 2023. bila relativno  

mirna godina, koja je protekla bez većih požara.    

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Mario Krišto se zahvalio Javnoj vatrogasnoj postrojbi Knin na predanom i 

profesionalnom radu i isto im zaželio i u budućem radu. 

Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Knina za 2023. godinu s Financijskim 

izvješćem usvojeno je jednoglasno, o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem 

sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 3. 

Izvješće o radu za 2023. godinu s Financijskim izvješćem  

Javne ustanove Lokalna razvojna agencija Matica 

 

Ivona Grcić, ravnateljica Javne ustanove Lokalne razvojne agencije Matica je u svome 

izlaganju rekla da je u  protekloj godini u ustanovi bilo zaposleno 10 osoba, da su provedena dva 

natječajna postupka za zapošljavanje ravnatelja i stručnog suradnika za računovodstveno 

financijske poslove,  da su dovršene obveze kao projektnih partnera na tri projekta iz 

Intervencijskog plana Grada Knina, da je prijavljeno 17 projekata za Grad Knin i druge 
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proračunske korisnike. Dodala je da se povećanje rashoda odnosi na održavanje tehničke 

infrastrukture koja im je dana na upravljanje, a da se povećanje prihoda odnosi na zakup prostora i 

uplaćenih jamčevina te da je izvršenje proračuna na 89,95 %. Rekla je da je u prošloj godini 

provedeno pet poziva za Poduzetnički centar KninUP, za staru gradsku jezgru dva poziva, a da je 

za Inkubator poziv stalno otvoren.    

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Nino Grabić je pitao s koliko poslovnih prostora Ustanova raspolaže, koliko ih je 

iznajmljeno, koliko je uprihođeno od zakupa istih te koliko košta održavanje istih.  

Ravnateljica Ivona Grcić je rekla da se poslovni prostori nalaze u zgradama Poduzetničkog 

centra i Inkubatoru i da je u prošloj godini prihod od zakupa iznosio nešto manje od 4.000 eura, te 

je dodala da su uplaćene jamčevine ušle u izračun zakupa tako da većini zakupaca, zakupnine 

dospijevaju u ovoj godini i da će se na kraju ove godine imati puno točniji i realniji podaci o 

rashodima i prihodima. Vijećnik Grabić nije bio zadovoljan odgovorom pa mu je ravnateljica rekla 

da će mu tražene podatke dostaviti pisanim putem.   

 Vijećnik Tomislav Čolak je pitao za razlog zapošljavanja dvije spremačice, pitao je kada 

će od strane Matice prestati financiranje režijskih troškova za objekte Poduzetničkog centra,  

Inkubatora i Marunuše te kada će iste početi plaćati korisnici. Dalje je pitao za podatak o broju  

novozaposlenih osoba u Poduzetničkom centru i  Inkubatoru. 

Ravnateljica Ivona Grcić je rekla da će u pisanom obliku dostaviti tražene statističke 

podatke te je dodala da su spremačice potrebne za održavanje navedenih objekata. Rekla je da 

Matica nema obvezu vođenja evidencije o novozaposlenim osobama, a da poduzetnici dostavljaju 

godišnja izvješća o radu.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da za projekt Poduzetničkog centra i Inkubatora građani 

imaju pravo znati do kada će se plaćati režijski troškovi održavanja, koliko je novozaposlenih jer je 

intencija projekata bila povećanje zaposlenosti u Kninu te da je sramota da se nakon toliko 

utrošenih milijuna eura samo zadovolji forma podnošenjem izvješća o radu od strane korisnika 

prostora.   

Ravnateljica Ivona Grcić je rekla da vijećnik Čolak proizvoljno i subjektivno tumači 

činjenice navedene u Izvješću i na taj način dovodi u pitanje zakonitost rada ustanove. Pozvala ga 

je da posjeti Inkubator i na licu mjesta se informira što i kako se radi.  

Izvješće o radu za 2023. godinu s Financijskim izvješćem Javne ustanove Lokalna razvojna 

agencija Matica usvojeno je većinom glasova, 9„za“ i 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Čolak), o 

čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 4. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu Kninskog muzeja Knin 

 

Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin se u svome izlaganju osvrnuo na rad te 

aktivnosti i projekte muzeja koje su se provodili tijekom prethodne godine te se ukratko osvrnuo 

na financijsko poslovanje muzeja. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je pitala za razlog ne financiranja našeg muzeja od 

strane Šibensko-kninske županije, u prošloj godini, a ravnatelj Ante Šimić je rekao da u prošloj 

godini Stručno vijeće nije potraživalo sredstva od Županije.  

Vijećnik Tomislav Čolak je komentirao porast prihoda muzeja zbog povećanja broja 

posjetitelja na Tvrđavi i pitao je može li se očekivati da se za 2-3 godine muzej samofinancira od 

ulaznica i zakupa. 
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Ravnatelj Ante Šimić je rekao da se planira privući što više posjetitelja iz susjednih i iz 

Zagrebačke Županije i što više financijski rasteretiti Grad Knin, ali da je aktima propisana obveza 

financiranja muzeja od strane osnivača.   

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu Kninskog muzeja Knin usvojeno 

je većinom glasova, 9„za“ i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Požar), o čemu je donesen 

Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 5. 

Izvješće o radu za 2023. godinu s Financijskim izvješćem Narodne knjižnice – Knin 

 

Ivica Šimić, ravnatelj Narodne knjižnice-Knin je ukratko obrazložio izvješće osvrnuvši se 

na djelatnosti knjižnice, korisnike, knjižni fond i na ostale aktivnosti koje su obavljali djelatnici 

knjižnice. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Izvješće o radu za 2023. godinu s Financijskim izvješćem Narodne knjižnice – Knin 

usvojeno je većinom glasova, 9„za“ i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Požar), o čemu je 

donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu Pučkog otvorenog učilišta Knin 

 

Sandra Žulj Cigić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Knin se u svome izlaganju 

osvrnula na obrazovne programe i projekte koji su se odvijali tijekom prošle godine te je ukratko 

pojasnila i financijski dio izvješća. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao je li provođena anketa o uspjehu odnosno zapošljavanju 

polaznika Učilišta nakon njihovog osposobljavanja.  

Ravnateljica Sandra Žulj Cigić je rekla da joj je iz neformalne komunikacije poznato da su 

se neki polaznici nakon osposobljavanja zaposlili ili su neki već bili zaposleni ali su se željeli 

dodatno osposobiti za rad, ali da inače polaznici nisu dužni o tome informirati Učilište.    

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu Pučkog otvorenog učilišta Knin 

usvojeno je većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji je 

zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 7. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu  

Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina 

 

Gojko Rašković, predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina je ukratko 

pojasnio aktivnosti te prihode i rashode Vijeća u 2023. godini.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2023. godinu Vijeća srpske nacionalne manjine 

Grada Knina usvojeno je većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), o čemu je donesen 

Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           
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Točka 8. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju  

Narodne knjižnice Knin u Kninu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je rekla da je na snagu stupio Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o 

knjižnicama i knjižničnoj djelatnosti i da je postojeću Odluku o osnivanju Narodne knjižnice Knin 

u Kninu potrebno uskladiti sa Zakonom te da se predložene izmjene i dopune Odluke odnose na 

drugačiji način uređenja pitanja imenovanja i razrješenja ravnatelja i izmjenu dosadašnje valute iz 

kune u euro. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Narodne 

knjižnice Knin  u Kninu donesena većinom glasova, 8 „za“ i  6 „suzdržanih“ (Klub vijećnika 

HDZ-a, Požar, Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio 

Zapisnika.           

 

 

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o davanju na korištenje stanova u vlasništvu Grada Knina 

 

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je pojasnio da se 

predmetnom Odlukom predlaže da Grad Knin da na korištenje Centru za rehabilitaciju „Fra Ante 

Sekelez“ Vrlika, dva stana u cilju poboljšanja kvalitete života i promicanja prava i interesa osoba s 

poteškoćama i njihovih obitelji, koji se mogu ostvarivati putem organiziranog stanovanja u 

stambenoj zajednici, a kako bi se osigurala dugotrajna skrb za osobe s poteškoćama.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju na korištenje stanova u vlasništvu Grada 

Knina donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

 

Točka 10. 

Prijedlozi Odluka o dodjeli priznanja Grada Knina za 2024. godinu 

 

Marijo Ćaćić, predsjednik Odbora za javna priznanja Grada Knina je rekao da su na javni 

poziv za dodjelu priznanja Grada Knina pristigla tri prijedloga i to: prijedlog Gradskog društva 

Crvenog križa Knin za dodjelu Plakete Grada Knina gosp. Juri Zečeviću, dobrovoljnom darivatelju 

krvi, prijedlog vijećnika Grada Knina i udruga HVO-a i HV za dodjelu Nagrade Grada Knina 

prim.dr. Marku Čičku i prijedlog Doma za starije osobe Knin, Opće i veteranske bolnica „Hrvatski 

ponos“ Knin i Doma zdravlja Šibenik za dodjelu Nagrade Grada Knina Stanku Gojeviću, članu 

uprave i direktoru tvrtke Karl Dietz d.o.o. Kijevo. Dalje je rekao da je na sjednici, Odbor za javna 

priznanja predložio dodjelu Nagrade Grada Knina: Ivanu Vidoviću, načelniku PP Knin, Zavodu za 

hitnu medicinu Šibensko-kninske županije, Ispostava Knin, gosp. Nikoli Kalatu, posthumno 

Fabijanu Lovriću, hrvatskom i bosanskohercegovačkom pjesniku i dodjelu nagrade Počasnog 

građanina Grada Knina Rahim Ademiju, generalu Hrvatske vojske te je predložio usvajanje 

prijedloga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedloge. 
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Vijećnik Tomislav Čolak je tražio pojašnjenje i razlog prijedloga Odbora za javna priznanja 

da se gosp. Nikoli Kalatu dodjeli Nagrada Grada Knina i dodao da bi navedene zasluge i doprinosi 

trebali biti potvrđeni od ravnatelja ustanova u čijim upravnim vijećima je bio član, a da bi u 

suprotnom nagradu trebalo dodijeliti i svim ostalim članovima tih upravnih vijeća. 

Gradonačelnik je rekao da Odbor za javna priznanja smatra da je gosp. Kalat zaslužio 

predloženo priznanje jer je doprinio razvoju zdravstvenog sustava grada Knina.  

Prijedlozi su prihvaćeni te su Odluke o dodjeli  Plakete Grada Knina gosp. Juri Zečeviću, 

Nagrada Grada Knina za: prim.dr. Marku Čičku,  gosp. Stanku Gojeviću, gosp. Ivanu Vidoviću, 

Zavodu za hitnu medicinu Šibensko-kninske županije, Ispostava Knin, gosp. Nikoli Kalatu, 

posthumno Fabijanu Lovriću i nagrada Počasnog građanina Grada Knina Rahim Ademiju 

donesene jednoglasno, a Odluka o dodjeli Nagrade Grada Knina gosp. Nikoli Kalatu donesena je 

većinom glasova, 9 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 4 „suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ-a),  i sastavni su 

dio Zapisnika. 

 

 

Točka 11. 

Prijedlog Programa potpora gospodarstvu Grada Knina u 2024. godini 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za programe EU, 

gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je  

navela mjere za koje će se dodjeljivati potpore u ovoj godini kroz predloženi Program te je 

pojasnila postupak dodjele istih.  

Vijećnik Tomislav Čolak je izašao iz vijećnice, nazočno 13 vijećnika. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program potpora gospodarstvu Grada Knina u 2024. godini 

donesen jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 12. 

Prijedlog Programa razvoja turističke ponude Grada Knina u 2024. godini 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za programe EU, 

gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je  

navela mjere za koje će se dodjeljivati potpore u ovoj godini kroz predloženi Program. 

Vijećnik Tomislav Čolak se vratio u vijećnicu, nazočno 14 vijećnika. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Program razvoja turističke ponude Grada Knina u 2024. godini 

donesen većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 13. 

Izvještaj o obavljenom proračunskom nadzoru u Gradu Kninu 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za programe EU, 

gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je rekla 

da je u veljači 2024. godine, od strane Ministarstva financija vršen proračunski nadzor utvrđivanja 

zakonitosti izvršavanja proračuna za 2022. godinu u Gradu Kninu te je u nastavku pojasnila što je 

nadzor obuhvaćao. Rekla je da nadzorom nije utvrđena ni jedna nepravilnost niti je protiv Grada 

podnesena prekršajna, a ni kaznena prijava.  
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvještaj. 

 Vijećnik Tomislav Čolak je pitao za stanje poduzeća Eko janje u kojem Grad Knin ima 10 

% vlasništva. Dalje je navodio upozorenja od strane inspektorice u svezi dugoročnog zaduženja i 

minusa te je rekao da se toga Grad nije pridržavao.   

Viša savjetnica Romana Stanić je rekla da je nadnevak Zapisnika o izvršenom nadzoru, 3. 

svibanj 2024. godine i da je društvo Eko janje ugašeno, što se može vidjeti i u sudskom registru.  

Gradonačelnik je rekao da je zakonski limit 20%, a da je kreditna zaduženost Grada Knina 

nešto više od 3%, a da je ukupno sa svim obvezama Grada zaduženost na 6% i da Grad nije 

prezadužen. 

Izvještaj o obavljenom proračunskom nadzoru u Gradu Kninu prihvaćen je  je većinom 

glasova, 12 „za“ i 2 „suzdržana“ (Požar, Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s 

Izvještajem sastavni dio Zapisnika.           

 
    

Točka 14. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao ima li Grad osigurane smještajne kapacitete u slučaju požara te 

je rekao da se građani žale na nepokošenu travu prema naseljima Potkonju i Vrbniku.  
 

Gradonačelnik je rekao da Grad nema smještajnih kapaciteta za specifične situacije, ali da je od 

nadležnog tijela ministarstva traženo da se Gradu dodijele i stambene jedinice za takve svrhe. 

Dalje je rekao da je cesta prema Potkonju u nadležnosti županijskih cesta, a da se ceste u 

nadležnosti Grada održavaju prema Programu održavanja.    

 

• Vijećnik Nino Grabić je pitao ima li novih informacija u svezi zapošljavanja u tvornici 

Picopak. 
 

Gradonačelnik je rekao da će se o istom izvijestiti po isteku ugovorenih obveza zakupca. 

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je spomenuvši IPA projekt vodoopskrbe s izgradnjom uređaja za 

pročišćavanje otpadnih voda pitao kada će nova vodoopskrbna mreža biti u funkciji i kada će 

prestati ispuštanje otpadnih voda u fekalnu lagunu te kada će pročišćivač otpadnih voda biti u 

potpunoj funkciji. Dalje je pitao kada će se sanirati fekalna laguna.  

 

Gradonačelnik je rekao da je na pitanja o ovim temama već više puta odgovarao i da nema za 

reći ništa novo.  

 

 

 

Sjednica je završena u 18:19. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag. oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 

 

 

 

 


